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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/9 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-4 
Rijeka,  03. ožujka 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
S 32. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 
 
 

32. sjednica VMO Drenova održana je 03. ožujka 2022. godine (četvrtak) s početkom u 18.00 sati u 
prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Jurešić, predsjednik VMO 
- Zorka Ćoso, članica VMO 
- Valter Štefan, član VMO 
- Senka Majerhold, član VMO 
- Matea Lončarić, tajnica MO  

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Korina Bralić, zamjenica predsjednika VMO 
- Jasna Baraba, član VMO  
- Ivan Oškera, član VMO 
 
 
Zapisnik s 31. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Saša Jurešić i predložio slijedeći  
 

 
DNEVNI RED 

1. Male komunalne akcije – prijedlog nove raspodjele financijskih sredstava 
2. Eko akcija - pripreme 
3. Informacije i zamolbe građana 
4. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD. 1 
Predsjednik VMO Saša Jurešić nazočne vijećnike upoznao je s prijedlogom nove 

raspodjele financijskih sredstava za MO Drenova, odnosno s novim sustavom financiranja malih 

komunalnih akcija za 2023. godinu. Naime, za male komunalne akcije mjesnih odbora na području 

Rijeke i dalje bi se godišnje osiguravalo 80% naplaćene komunalne naknade građana za stambeni 

i garažni prostor, a što bi procijenjeno za 2023. godinu iznosilo 16 milijuna kuna. Nadalje, objasnio 

im je kako bi od navedenog iznosa o 60% sredstava neposredno odlučivali mjesni odbori za 

komunalne zahvate, a preostali iznos od 40% raspoređivao bi se za potrebe održavanja javnih 

površina i prometne infrastrukture te javne rasvjete, a isti bi bio pod neposrednim stručnim i 

operativnim planiranjem, vođenjem i nadzorom Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti, 

odnosno Rijeka Plusa i Energa, uz prethodno mišljenje Vijeća mjesnog odbora. 

            Nadalje, predsjednik VMO Saša Jurešić napomenuo je kako se kao jedan od velikih 

problema istaknulo obnavljanje i pitanje ulaganja u sustave prometne signalizacije, prometne 

opreme i prometnih rješenja i javne rasvjete, međutim mišljenja je da su nadležne gradske službe 

same prebacili taj dio posla unutar budžeta mjesnih odbora te ih time znatno opteretili za ulaganje 

i održavanje postojeće infrastrukture, te ističe da sve te radnje niti ne spadaju prirodno u male 

komunalne akcije. Također, predsjednik te ostali članova vijeća smatraju da bi se svi poslovi 

vezani uz održavanje i ulaganje na području vrtića i škola trebalo prebaciti na nadležne službe, a 

ne kako je dosadašnja praksa da se isti  financiraju kroz mjesne odbore. Ujedno, napominje i da 

sva postupanja vezana oko prikupljanja otpada, premještaja spremnika, zamjena spremnika, 

izgradnja podesta za spremnike, kaveze za smještaj spremnika i ostale radnje koji na neki način 

bi trebale pridonijeti kvaliteti i sigurnosti prikupljanja otpada, u većem su dijelu bili terećeni 

proračunu mjesnih odbora (građevinski radovi) što smatra neutemeljenim jer je to osnovna 

djelatnost komunalnog društva Čistoća.  

               U konačnici, članovi Vijeća te predsjednik Vijeća se nisu složili niti s prijedlogom da 

preostali iznos od 40% koji se raspoređuje za potrebe održavanja javnih površina i prometne 

infrastrukture te javne rasvjete čini tzv. „zajednički fond“ svih mjesnih odbora, a sukladno Odluci 

Grada, iz razloga što Grad prijedloge podnesene od strane Vijeća ne mora uzeti u obzir niti ih 

prihvatiti. Budući da se iz prijedloga nove raspodjele financijskih sredstava može jasno zaključiti 

da MO Drenova gubi 2/3 svog dosadašnjeg proračuna, Vijeće je zaključilo da su u velikom gubitku 

te da neće prihvatiti prijedlog nove raspodjele financijskih sredstava za MO Drenova. 

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno odbilo prijedlog nove raspodjele financijskih sredstava za 

MO Drenova. 

 

 

 
 
AD. 2 
          Predsjednik Vijeća Saša Jurešić dao je nazočnim vijećnicima na raspravu termin i lokaciju 
za održavanje ekološke akcije.  
 
Zaključak: Vijeće je dogovorilo da će se ekološka akcija održati u subotu 09. travnja 2022. 
godine na drenovskoj lokvici  
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AD. 3. 

 

3.1. Gospodin M.V. obratio se zamolbom kojom traži proširenje javne rasvjete u ulici Brune 

Francetića kod kućnih brojeva 30, 30a i 30B.  

Zaključak: Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da se zahtjev uvrsti u listu 

prijedloga komunalnih prioriteta MO Drenova za 2023. godinu.  

  

3.2. Gospodin B.S. ukazao je na problem vezan za spremnike koji se nalaze u ulici Kučićki 

put, a koji se uslijed nevremena te jakog vjetra često prevrnu te vjetar raznosi smeće 

naokolo. Također, postoji i opasnost da ti isti spremnici ne prouzroče veću i ozbiljniju štetu 

ukoliko ih vjetar otpuše u parkirana vozila ili slučajne prolaznike.  

Zaključak: Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da se zahtjev uvrsti u listu 

prijedloga komunalnih prioriteta MO Drenova za 2023. godinu. 
 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 
             Matea Lončarić                                                                                        Saša Jurešić 
 
 

 

 

 

 
 

 


